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Ciolacu: Consider ca trebuie sa venim cu un pret reglementat la energie pentru

acest an

Presedintele Camerei Deputatilor, Marcel Ciolacu, liderul PSD, considera  ca pretul energiei ar trebui

reglementat pentru acest an, inclusiv  pentru iarna urmatoare, precizând ca discuta acest aspect cu

premierul  Nicolae Ciuca.

"Cauza - atât a inflatiei, cât si a tuturor scumpirilor pe orizontala - o  reprezinta aceste preturi, din punctul meu de

vedere speculative. S-a  mers într-atât în România, încât, în acest moment, pretul energiei e mai  scump decât în

Germania si, daca si tinem cont de proportia  veniturilor, deja vedem cât de mare este aberatia. Pe doua luni, 

împreuna cu Guvernul, am gasit o solutie pentru consumatorii casnici,  pentru IMM-uri. (....) Am avut o discutie

cu prim-ministrul si, mai mult  ca sigur, împreuna cu grupul de lucru si cu ceea ce a reiesit din  grupul

interministerial, o sa avem discutia ce facem dupa aceste doua  luni, care sunt masurile, totusi, pentru o perioada

medie. Eu înclin  spre o perioada care sa acopere si iarna urmatoare, înca un an de zile",  a declarat Ciolacu la

Parlament.

Potrivit liderului PSD, deja Franta a creat un precedent - un pret reglementat la consumatorii casnici si pentru

IMM-uri.

"Eu consider ca, în continuare, va trebui sa venim cu un pret  reglementat pentru acest an de zile, inclusiv iarna

viitoare, cu tot ce  decurge de aici. Mai exact o OUG, pe urma transpusa de catre ANRE (...)  si concomitent cu

acest lucru ministrul de resort sa mearga sa negocieze  cu Comisia", a explicat el.

Marcel Ciolacu a reafirmat ca reducerea TVA poate fi o masura pentru  reducerea inflatiei, la fel reducerea CAS la

angajati, pe o perioada  determinata, fiind necesare mai multe masuri în acest sens.

"Ministrul de resort sa vina în primul rând în fata prim.ministrului, sa  aiba o discutie si de acolo masurile juridice.

(...) Eu sunt ferm  convins ca anul acesta vom reusi si, împreuna cu Banca Nationala, sa  tinem inflatia cu o singura

cifra", a adaugat el.
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